
MR 21-12-2022 
Aanwezig: Essam, Fillie, Farah, Gladys 
Afwezig: Raziye (ziek)  

Opening 
Raziye is ziek. Hierdoor zullen een aantal punten worden overgeslagen, deze worden in de volgende 
vergadering behandeld. 

Mededelingen  

Nieuws vanuit het team:  

 
- Vanuit het team zijn er vragen met betrekking tot invalafspraken. Het meeste ligt vast in het 

CAO. Bij de GMR ligt nog een vraag? 

Nieuws vanuit de ouders 

- Er is geen GMR lid meer vanuit het team, hier wordt door ouders naar gevraagd. Naima kan 
niet aftreden tot dat er een lid beschikbaar is.  

- Overblijf coördinator: Gladys is dit geworden. Wat er wordt gegeten tijdens het overblijven 
en wat een gezonde school nu precies is, moet nog worden besproken tijdens een 
teamvergadering. Er is behoefte aan duidelijk afspraken wat en hoe we een gezonde zijn en 
wat daar allemaal bij komt kijken. 

- Dit blijft op de agenda staan. 

NPO plan We bespreken een aantal punten uit de begroting waar nog onduidelijkheden over zijn. 

-  Bibliotheek: Boeken van Gladys voor de school, zij heeft een aantal boeken thuisliggen die 
zijn opgehaald voor het goede doel. Deze zal zij volgende keer meenemen, zodat wij (indien 
goedgekeurd) deze kunnen aanvullen in onze bieb. 

- De begroting van het bedrag van de bibliotheek wordt uitgelegd. De keuze is dit in eigen 
beheer te gaan doen. Mogelijk een medewerkster in de school. 

- Het MR potje: Raziye laat een begroting zien en krijgt uitleg hoe we dit meenemen in het 
schoolplan. 
  

Jaarplanning  

- De bouwen hebben besproken om op 15 maart de sportdag te houden en het jubileum op 17 
mei.  

Coronadraaiboek  

- Akkoord 

Ouderbeleid  

- Dit  moet nog met Raziye besproken worden, wordt verschoven naar de volgende 
vergadering. 

- Er staan duidelijke taken in het huisreglement, deze wordt door Gladys doorgestuurd naar 
Farah en Fillie 



- Ouderbeleid wordt nog door de bouwcoördinatoren toegelicht tijdens de bouwvergaderingen. Zo is het team 
ook op de hoogte wat het inhoud. 

Eventuele begroting  

- Begroting wordt nogmaals naar MR gestuurd om te bekijken. Alle MR-leden, ook Raziye moet akkoord geven. 
Ik wacht met bevestigen aan bestuur totdat Raziye ook akkoord is. Wellicht heeft ze nog vragen en of 
opmerkingen, 

Continu rooster  

               Dit gaan we onderzoeken of dit een mogelijkheid is voor de toekomst. 

- Doordat er twee keer gegymd moet worden vanaf volgens schooljaar is dit als een 
mogelijkheid aangegeven door het Team. 

- Essam heeft al een aantal formats, deze zal hij in de volgende vergadering met ons delen. 
 Eerst zullen de concepten tijdens een teamvergadering worden besproken, bij akkoord (minimaal 80%), wordt 
het voorgelegd aan de MR om in te stemmen of niet. Er kan nog geen akkoord zijn als de formats nog niet eens 
zijn besproken. 

Bidon air up 

- Wij zijn geen voorstander van de air-up flessen. De leerlingen krijgen een bidon van school. 
- Wanneer de leerlingen een dop kwijt zijn, kunnen zij die nog een keer krijgen. Bij een tweede 

keer zal er een bedrag betaalt moeten worden. Essam zal  dit nog uitzoeken. 

Oudertevreden 

- Scholen op de kaart is een site waar dit zal worden geplaatst. Aboe is op dit moment nog een 
van de weinige scholen die hier niets op heeft staan.  

- Moet voor 1 februari zijn gebeurd. Dit i.v.m. inspectie bezoek. 

Jaarbegroting MR: 

- Raziye zal dit tijdens de volgende vergadering persoonlijk toelichten 

 

 

 

 


